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Jaarvergadering Datum 8 en 10 april 2025 

Aanwezig: Voltallige bestuur in Boekel en Steenwijk 

               

1. Opening. 

Voorzitter Adrie Brands opent beide vergaderingen met een hartelijk welkom aan iedereen.  

De voorzitter vraagt 1 minuut stilte voor al degene die ons ontvallen zijn in 2024. 

De agendapunten van deze vergaderingen wordt ondersteund met de PowerPointpresentatie 
die op de site staat. 

Hoofdpunten daaruit zijn: 

• Aantal leden op 4 april 2025 is 746 

• Er zijn 4 bestuursvergaderingen geweest in 2024. 

• We hebben als bestuur begin 2024 overleg gehad met Achmea.    
• Ook is er overleg geweest met de directie van Agrifirm zoals gebruikelijk. 
• Met Ilse Arkink is gesproken over haar werkzaamheden en hoe het eruitziet voor alle mensen 

die nu met pensioen gaan. 

2. Toelichting op de jaarrekening 

Siny Scholte Aalbes - Schomaker geeft een toelichting op de PowerPoint presentatie en een 
verklaring van de verschillende cijfers. 

• Begroting 2024, werkelijk 2024 en begroting 2025  
• De kosten van de algemene vergadering 2024 zijn vergelijkbaar met andere jaren. 
• Het saldo op de bank per 31-12-2024 is € 29572,- 

Vraag: Is een dergelijk hoog saldo noodzakelijk? Antw: Dit saldo wordt op den duur 
misschien wel lager. Het is een reserve voor als we een deskundige in moeten huren voor 
advies. 

3. Kascontrolecommissie 

Ben van Raaij heeft samen met Nico van Zutphen de financiële stukken gecontroleerd en alles 
in orde bevonden. Het bestuur wordt decharge verleend voor het gevoerde beleid.   

Applaus als goedkeuring volgt. 

Ben van Raaij wordt bedankt voor zijn inzet en ontvangt een cadeaubon als blijk van 
waardering. Margreet Bijmholt wordt benoemd als de vervanger van Ben van Raaij voor de 
kascontrolecommissie. 

4. Voorstel benoeming bestuursleden 

Aftredend en herkiesbaar is: Henk Middag, met een applaus wordt hij herbenoemd.  

5. Gang van zaken pensioenen. 

Gert de Groot geeft een toelichting op de ontwikkelingen: 

• Toeslagendepot fluctueert en is 31 dec 2024 107,1 % en dat betekent een indexatie van 
1,08 % 

• Het aantal deelnemers aan het toeslagenfonds Solidaire is  ongeveer 45000 

• Vraag: Graag een keer op de jaarvergadering Achmea uitnodigen om tekst en uitleg te 
geven? Antw: De invloed op het verloop van het toeslagenfonds is eigenlijk ook niet aan 
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Achmea. Die voert alleen maar uit wat er in 2014 afgesproken is. In de 
bestuursvergadering zal hier een standpunt over ingenomen worden. 

• Vraag: Worden er wel de juiste fondsen gekozen om te beleggen? Antw: Er wordt elke 5 
jaar een keuze gemaakt qua fondsen om te beleggen. Het is niet aan ons om hierin te 
sturen. Er is in 2014 gekozen voor deze opzet en Achmea voert die afspraak gewoon uit. 

• Vraag: Kan inzichtelijk gemaakt worden wat de kosten zijn en wat er over blijft? Antw: In de 
lijst is goed en duidelijk aangegeven dan het rendement sterk fluctueert. Ook dit zal in de 
bestuursvergadering verder besproken worden. 

• Opmerking: oud CLM medewerkers die voor 2007 met pensioen zijn gegaan, zitten niet bij 
Interpolis/Achmea maar bij Avéro  

• Vraag: Pensioen is afgeleid van het salaris. Die nu met pensioen gaan pakken dus meer 
uit het toeslagendepot. Antw: Nee, in 2014 is dit depot volgestort en de mensen die daarna 
met pensioen gaan vallen in een andere regeling. 

• Vraag: We hebben al 30% ingeleverd t.o.v. de prijsstijgingen. Kunnen we er niet tegen 
protesteren? Avero heeft er al 20 jaar niets bij gedaan.  Antw: Wij hebben een verzekerde 
regeling en protesteren heeft niet echt zin. De koepel waar wij ook lid van zijn is voor ons 
de organisatie die deze achteruitgang ter sprake brengt. 

• Vraag: Krijgt de laatste al het geld wat over is? Antw.: Dat is niet duidelijk, niemand kan de 
toekomst voorspellen. 

6. Toekomstige activiteiten 

• Jaarlijks gesprek met Achmea over “ontwikkeling pensioenen". 

• Jaarlijks gesprek met directie Agrifirm. 

• Jaarlijkse ledenvergadering die tevens dient als contactdag. 

 
Jaarvergadering Boekel 

 
7. Has en Jas. 

• Als inleiding een film over de kapotte klomp van Has. 

• Daarna voeren de beide heren een geanimeerd gesprek over CHV en het werken daar. 
Aan humor geen gebrek tijdens dit optreden. 

 
Jaarvergadering Steenwijk  

 
8. Presentatie van Toon van der Heijden over zijn reis via PUM naar India. 

Toon komt in kostuum met tulband op om zijn verhaal te vertellen van zijn reis naar Paras 
Nutrition voor de PUM. 

Het gezegde waar hij mee begint is “alles is anders dan verwacht” 

Een levendig verhaal met foto’s ter verduidelijking. 

• Vraag: omvang van de rundveebedrijven? Antw.: Van 1 tot wel 700 koeien. Maar 80% van 
de bedrijven hebben 1, 2 of 3 koeien, dus heel veel kleine bedrijven, wat je ook kan zien 
aan de manier waarop de melk verhandeld wordt. Van een kannetje of melkbus tot een 
tankwagen. 
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• Vraag: Koeien zijn daar heilig. Worden ze wel geslacht?  Aantw.: Nee, maar er zijn 
verschillende manieren om van oude koeien afscheid te nemen. De straat op jagen, 
opvang in een koeien bejaardenstal tot verhandelen aan islamitisch organisaties die ze wel 
mogen slachten. Een probleem met koeien die als kadaver dood achter blijven is dat 
roofvogels die er van eten ook dood gaan omdat deze koeien vol zitten met medicijnen. 

Lunchpauze. 

Het eten was op beide locaties voortreffelijk. Er is ook nu weer ruim de tijd om gezellig met 
elkaar bij te kletsen. 

 
9. Presentatie Hendrik Arends thema is Coöperatie Agrifirm springlevend. 

Er wordt een duidelijk en eerlijk beeld gegeven van hoe Agrifirm er nu voorstaat. Verlies 
van 27 mln, als gevolg van afwaardering van de verliesgevende bedrijven. Is geen goede 
zaak maar verklaarbaar. Vooral het buitenland waaronder België, Brazilië, Polen en 
Uruguay zijn verantwoordelijk voor het verlies. De nieuwe directie heeft verbeterplan 
opgezet. Het jaar 2025 zal het hersteljaar worden en 2026 moet weer winst opleveren. 

Er zijn verschillende projecten opgezet voor de diverse groepen. Zo zijn er de 
jongerendagen die zeer succesvol zijn verlopen. 

Kennis Boeren is een ander project waarbij kennis delen voorop staat. 

• Vraag: Methaanuitstoot? Antw: Er loopt een proef die d.m.v. sensoren de uitstoot meet en 
dat werkt goed. Nu nog de vergunning goedgekeurd krijgen. 

• Vraag: Veel over koeien maar weinig over pluimvee en varkens? Antw: Zal aangepast 
worden in de presentaties maar er gebeurt echt wel veel ook bij pluimvee  en varkens. 

• Vraag: Mis politiek in het verhaal? Antw: Er wordt achter de schermen door Ruud Thijssen 
veel gelobbyd in Brussel en dat lijkt de directie beter dan op de barricade gaan staan in 
Den Haag. Als voorbeeld komt Hendrik met de protesten die bij Agrifirm gepland stonden. 
Door contact op te nemen en te vragen naar hoeveel mensen we kunnen ontvangen en wat 
er bij de koffie moet, is de tegenpartij verbaasd en blaast de hele blokkade af. 

• Vraag: Polen loopt achter qua kennis in fabrieken. Dat moet te verbeteren zijn en dat geldt 
misschien ook wel voor België. 

• Vraag: Keuze van grondstoffen is vooral bij vleeskuikens van belang. Antw.: De huidige 
kuikens zijn genetisch anders en daar spelen we nu op in. Dat voorkomt natte stallen. 
Mensen moeten op sokken door de stal kunnen lopen zonder natte voeten. 

 
10. Rondvraag 

• Vraag: Is het mogelijk om een bevestiging te krijgen als je de aanmelding gemaild hebt? 
Antw: Hier kijken we naar tijdens de bestuursvergadering. 

• Vraag: kunnen we een ledenlijst krijgen zodat we weten wie er lid is en bij de 
jaarvergadering ook kunnen carpoolen 
Antw.: Gaan we ook bespreken tijdens de eerstvolgende bestuursvergadering. 

• Vraag: Kan de vereniging ook excursies organiseren? Antw.: We zijn een vereniging van 
Gepensioneerden en dat zou misschien mogelijk zijn om een excursie te organiseren. Een 
productielocatie bezoeken zal moeilijk gaan met een grote groep. Geopperd is het 
distributiecentrum van de Welkoop. Luit Meijer wil eventueel wel helpen.  
In de bestuursvergadering dit verder bespreken. 
 

11. Afsluiting 
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De voorzitter bedankt iedereen voor de komst. Blijf nog even gezellig napraten onder het 
genot van een drankje en een hapje.  
en een hapje.  


